
Naši občini niso v okras
Naše mesto se v zadniih letih zares naglo razvija, kot da skuša

nadoknaditi zamujeno: številnim objektom, zgrajenim iz prvega
samoprispevka se bodo kmalu pridružili novi iz Samoprispevka II.
Uresničen program izgradnje cest v Ljubljani nas bo končno rešil
zagat na tem področju. Usmerjena stanovanjska gradnja upravičeno
vliva upanje, da bomo končno rešili tudi staiiovanjske probleme.
Mesto tudi ni pozabilo na zgodovinsko jedro; z obnovo vračamo
občanom in gostom staro Ljubl jano ne le zaradi prebujenega življenj-
skega utripa temveč kot predel, primeren za bivanje. Obnavljamo
grad! Torej nič koliko motivov, ki so vredni očesafotokamere. Tokrat
pa smo njeno oko namerno usmerili drugam, v objekte, ki zares niso v
okras naši občini in ne Ljubljani. Morda smo nestrpni, toda zato, ker
večini ni vseeno kakšno je naše mesto. Oglejmo si te posnetke in
zastavimo nekaj vprašanj. Morda bomo v prihodnji številki »Dogovo-
rov« lahko prebrali odgovore merodajnih, saj se v našem glasilu tudi
obveščamo!

Kazalo je, da so na ploščo nad kletjo ob Višji šoli za zdravstvene delavce
v Ljubljani (Poljanska 26 a) pozabili vsi: krajevna skupnost Poljane;
občina ter šola sama, saj plošča že leta in leta daje vedeti, da so svojčas
nameravali zgraditi telovadnico, paje »nekaj prišlo vmes«. Kdorčaka -
dočaka! Slišati je, da so se vendar našla sredstva in telovadnica, ki bo
velika pridobitev za šolo in krajane Poljan, bo dograjena do sredine
prihodnjegaleta. D.D.

Hiša na vogalu Poljanske ceste
in Ambroževega trga je že dolgo
podprta s tramovi. Zal ni bila nič v
napoto GP Grosuplje, ki pravkar
končuje gradnjo tretje stolpnice v
bližini. V »žep« bo morala poseči
občina in najti sredstva za to. In
kdaj bo to? Ali so še v načrtu
semaforji na tem križišču? In ka-
ko bo ta predel videti po dokončni
ureditvi, najbrž ne zanima samo
krajanov Poljan.

RTV Ljubljana ima novo pala-
čo, ki pa še ni v celoti vseljena, vsaj
tako lahko sklepamo po križih na
oknih, ki gledajo na ulico Komen-
skega. Zato pa je naročniški odde-
lek RTV še vedno v provizoriju ob
Čufarjevi ulici. Tudi bivša gradbe-
ne baraka je nekam sumljivo ure-
jena. Ali teh provizorijev ne misli-
jo odstraniti?

Pred časom je GP Tehnika pri-
čelo graditi nov prizidek hotela
Union. Ljubljana bo tako dobila
prva v državi hotel Holliday Inn,
ki bo hkrati najmodernejši hotel v
Ljubljani. Iz slike je razvidno, da
so gradbeniki postavili ograjo ob
pravi podrtiji, ki jim žal ni bila v
napoto. Kdaj jo bodo podrli? Ali
bo jama ob Metalki vključena v
bodoče kletne garaže ali bo še na-
prej samevala? Kako je z nadalj-
njo izgradnjo ploščadi Borisa
Kraigherja?

Ze čez dve leti bo v Ljubljani
zgrajen kulturni center Ivana Can-
karja in sicer na južni strani Trga
revolueije. Tedaj bo tudi ta predel
mesta dokončno zgrajen. Kaže pa,
da je zavod za izgradnjo tega trga
pozabil nekaj dograditi na severni
strani, ob izhodu iz pasaže proti
Skupščini. Najbrž ne gre za mo-
dernističen spomenik temveč le
za betonsko železo, ki kaže, da tu
nekaj manjka. Kaj?

»Kufre dol, kufre gor«, tako bi
lahko rekli za dogajanje v hiši na
Pražakovi ulici. Najemniki so se
že večkrat na vrat na nos selili, češ,
da bodo hišo podrli. Najbrž jo bo-
do res, a šeletakrat, ko bodo priče-
li graditi novo stolpnico, ki naj bi
stala na tem mestu. Glede na že
slovito »hitrost« gradnje stolpnice
na Bavarskem dvoru, verjetno to
še ne bo prav kmalu. Se mar moti-
mo?
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